
Sammanfattning	från	styrelsemöte	den	13	januari	2022		
	

• Föreningens	ekonomi	ser	fortsatt	god	ut		
	

• Hemsidan	uppdateras	kontinuerligt	med	klubbens	aktiviteter		
	

• Årsmötet	diskuterades	och	vi	hoppas	nu	att	covid	restriktionerna	tillåter	fysiskt	möte	
samt	aktiviteter	i	mars.	
	

• BE	informerade	om	att	Morgan	Hallgren	nu	är	klar	som	A	domare	
	

• BE	ska	närvara	på	fysiskt	mötet	med	SSRK,	SKK,	JIS,	Springerklubben	o	Cockerklubben	
gällande	det	uppsagda	samarbetsavtalet	
	

• MK	informerade	om	att	datum	samt	plats	är	bokad	för	Hubertus	2022	och	att	
planeringen	nu	fortgår.	
	

• Nästa	möte	Torsdag	17	februari	kl	18.30	
	
För	anteckningarna	står	
Yvonne	

	

	


